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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Geir Inge Sivertsen, Hallfrid Kristoffersen, Berit T. Skiftun, Anne Mette Hermundstad, 
Wenche Drengstig, Unni Høiby, Agnes Omdal, Gro Harestad, Anne Tyldum, Einar 
Fagerheim, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Forfall:  
Rigmor Lilleland, Anne Mette Hermundstad 
 
Kopimottakere:  
Kari Helene Bjo Reinås, Erna Harboe 
 
Møteleder: Geir Inge Sivertsen  
Møtedato:  12.12.2023 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 09/23 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2023/244 -  117072/2023  

  
 
Møtereferat Brukerutvalget 12.12. 2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
56/23 Godkjenning av innkalling og referat fra 21.11.2023 

Innkalling og referat godkjent.  
 

   
57/23 Læring- og mestringssenteret v/ Liv Margunn Ravnås og My 

Torkildsen presenterte Læring og mestringssenteret (LMS) 
presentasjonen vedlagt.   
 
Geir Inge informerte om at Elisabeth Farbu ønsker at 
representant/-er blir med i en arbeidsgruppe som jobber 
videreutvikling av LMS tilbudene. Det ble ikke konkludert med 
noe i dette møte, men saken diskuteres internt i 
Brukerutvalget og tas opp igjen ved en senere anledning.  
Einar Fagerheim og Anne Tyldum ønsker å være med i 
arbeidsgruppen hvis dette blir aktuelt.  
 
LMS samarbeider godt med LIS opplæring og lærlinger.    
   
 

 

   
58/23 Tilbakemelding til kommunikasjonsavdelingen ang. 

omvisning Nye SUS og brukermøte (målgruppe og tema)  
Utforming av nettsider – gjøre brukerutvalget mere 
synlig  
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Kommunikasjon har endret litt på internettsiden til BU slik at 
det blir lettere å finne frem til Brukerutvalget på nettet.   
Ang. kort med QR kode – dette tas opp igjen senere.   
  
Tema og tidspunkt til brukermøte:   
 
Februar eller Mars  
Plan for hvor pasientene skal møte, hvordan navigere når man 
skal møte på Nye SUS?  
Innslag med positiv fokusering på Nye SUS. Ønsker å leie inn 
Ove Nordstokke.  
  
Tema må være aktuell for brukerne, ikke for de ansatte.   
  
Omvisning med noen som har ansvar/kjennskap til universell 
utforming.   
 

   
59/23 Svar på Høringen fra Helse Vest ang. felles retningslinjer   

for brukerutvalgene.   
  
Svar på høringen ble sendt i går, innspillene ble sendt ut til 
Brukerutvalget i forkant.   
 

 

   
60/23 Gjennomgang av styresakene til styremøte 15.12.2023 

v/Geir Inge. 
Hvordan skal styresakene legges frem? Dette tas opp igjen i 
neste møte.  

 

   
 Eventuelt 

 
Status fra hver enkelt representant:  
 
Geir Inge: Informerte om saken i psykiatrien som har vært 
oppe i styret. Styret delte BU sin bekymring ang reduksjon av 
antall konsultasjoner i psykiatrien.   
Har også vært med i ambulerende sårteam som fungerer godt. 
Utfordring med sending av bilder mellom SUS og 
primærhelsetjenesten.   
Har også deltatt i KVAPS der brudd på ventelister var et 
tema.   
  
Gro:   
Har vært i Helsefellesskapet for tjenestemodellgruppen 
psykisk helsevern og rus. Prøver å fange opp de som faller 
utenom.   
Har også vært i et møte med psykisk helsevern, ingen fra 
ledelsen deltok og møtet ble derfor amputert.   
Har også jobbet med info. om brukerutvalget.   
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Wenche: Akuttkjedeprosjektet har ikke fått godkjent 
mandatet. Møte med tjenestemodellgruppen for kronikerne.   
  
Agnes: Har ikke deltatt i prosjektmøter.   
  
Hallfrid: Har ikke deltatt i prosjektmøter.   
  
Unni: Har ikke deltatt i prosjektmøter.   
  
Berit: Har deltatt i Klinisk Etisk Komite ca. 1 gang pr. mnd.   
Har også deltatt i prosjekt ang. forskning på 
bukspyttkjertelkreft. Artikkel om Berit kommer i Allers neste 
uke.   
  
Anne: Det begynner å bli mer aktivitet i Ungdomsrådet, skal 
ha et arbeidsseminar på nyåret. Hvordan bli bedre kjent 
utenfor sykehuset. Hva trenger UR fra de ansatte? 
Skal også være med i et prosjekt i regi av HABU «Hva er viktig 
for deg».   
Blir færre og færre medlemmer, liten interesse i å delta.   
  
Einar: Har ikke deltatt i prosjektmøter.   
 
Oppfordrer hver enkelt representant å ta kontakt med 
prosjektleder og etterlyse invitasjon til møter.   
 
  
  
Revisjonsrapport:   
Viktig at BU blir involvert i prosessen – Kari Helene tar dette 
videre.   
  
Neste møte:   
Gjennomgang og oppdatering av Strategiplan  
 
 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 


